
Odgovor na svetniško vprašanje g. Jožka Premrna  glede dokumentacije za  poselitveno 
območje Planina - Strane 
 
Priprava dokumentacije   DGD ter  PZI  Komunalno ter prometno infrastrukturo za poselitveno 
območje Planina – Strane zamuja. Delno  je k zamudam pripomogla zasedenost projektantske 
firme   Ekologika Celje, ki za občino pripravlja tudi dokumentacijo za kanalizacijo Cesta, Višnje 
ter Podkraj. Dokumentacija DGD je bila v elektronski obliki predana  v petek 22.4.2022,  tečejo 
postopki pridobivanja mnenj. Projektant zaključuje še dokumentacijo za malo  čistilno napravo.   
Pred zaključkom DGD dokumentacije pa mora občina pridobiti še nekatera zemljišča ter 
služnostne pogodbe za komunalne vode, saj bo potrebno dokumentacijo uskladiti z novim 
parcelnim stanjem. 
S strani občinske uprave so bili izpeljani vsi potrebni postopki, da se zagotovi nepremičnine, ki 
so potrebne za izgradnjo oziroma rekonstrukcijo novega cestnega priključka. Na seji Občinskega 
sveta dne 3.12.2021, je bil sprejet sklep št. 478-164/2021, da se delom nepremičnin parc. št. 
1220/68, parc. št. 1220/29 in parc. št.  1220/67 k. o. Planina po predhodni parcelaciji odvzame 
status javnega dobra. Navedeni deli parcel so bili predvideni za zamenjavo z lastnikom 
nepremičnin  po katerih je predvidena izgradnja novega cestnega priključka.   
Dne 21.12.2021 je bila narejena parcelacija parcel potrebnih za izgradnjo novega oziroma 
rekonstrukcijo obstoječega cestnega priključka (parc. št. 1220/15, parc. št. 1220/16, parc. št. 
1220/65, parc. št. 2161/15, parc. št. 1220/29 in parc. št. 1220/67, vse k. o. 2399 Planina). Na 
sami mejni obravnavi je lastnik parcel povedal, da zapisnika ne bo podpisal, kljub temu, da se 
je, preden je bila storitev naročena, s parcelacijo strinjal.  Dne 26.4.2022 je sporočil, da je 
zapisnik pripravljen podpisati, do danes (6. 5. 2022 tega še ni storil). Po zadnjih informacijah sta 
se z geodetom dogovorila, da se bo pri njem oglasil 12.5.2022. 
S strani geodeta je elaborat pripravljen in bo oddan na geodetsko upravo takoj, ko bo pridobljen 
še manjkajoči podpis.  
 
Pripravila: Peter Kete in Barbara  Regulj   
 
 
Odgovor na svetniško vprašanje g. Dejana Škvarča glede ureditve šolske poti na Bevkovi ulici 
 
Na občinskih cestah na območju občine Ajdovščina so prehodi za pešce označeni z vertikalno in 
talno prometno signalizacijo. Noben prehod ni opremljen s svetlobnimi prometnimi znaki za 
urejanje prometa kolesarjev in pešcev. Ti so postavljeni na nekaj mestih na cestah v upravljanju 
Direkcije RS za ceste.  Zaradi burje in posledično poškodb ter nevarnosti za udeležence v 
prometu, se je tudi več svetlobnih znakov (semaforjev, »bičev«) s cest v upravljanju DRSI-ja 
intervencijsko odstranilo. Na območju Bevkove ulice je bila pripravljena rešitev za ureditev 
varnega prometa neposredno pred OŠ Šturje, saj ta cestna povezava deli območje šolske stavbe 
in igrišč ter je bila s strani šolskih delavcev in staršev prepoznana kot nevarno mesto. Trenutno 
poteka izdelava projektne dokumentacija za dozidavo objektov Osnovne šole Šturje, v kateri 
bodo obravnavane tudi varne šolske poti na širšem območju. 
 
Pripravil: Jošt Černigoj 
 
 



Odgovor na svetniško vprašanje g. Miha Kaplja glede postavitve prometne signalizacije v 
Vipavskem Križu  
 
Prometna signalizacija za označitev konca naselja Vipavski Križ se bo postavila, dodatni ukrepi 
za umiranje prometa v Dobravljah se bodo določili na podlagi dogovorov in preveritev. 
  
Pripravil: Jošt Černigoj 
 
Dopolnitev odgovora na vprašanje g. Angela Vidmarja glede razpadajoče ograje na območju 
Lipe ter vegetacije ceste od križišča pri ajdovskem pokopališču do Lokavca 
 
Dne 15. 4. 2022 sem pregledala stanje objekta na parceli 375/5 k.o. Ajdovščina in stanje ograje 
ter vegetacije ceste od križišča pri ajdovskem pokopališču do Lokavca.  Ugotovila sem, da v 
skladu z ZCes-1 (ne ograja ne vegetacija ne zmanjšujeta varnosti v prometu in ne ovirata 
preglednosti) in GZ (ne gre za nevaren objekt) ni mogoče ugotoviti kakršnihkoli nepravilnosti.  
Glede izgleda naselja sem ugotovila, da na osnovi Odloka o javnem redu in miru ter zunanjem 
videzu naselij v Občini Ajdovščina ni mogoče ukrepati, saj ni mogoče kontrolirati kvarjenja 
zunanjega izgleda naselja, ker za to ni postavljenih meril oziroma ni definirano, kaj je urejen 
zunanji izgled naselja.  
 
Pripravila: Mateja Štendler 
Medobčinska uprava Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda 
 


